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ZAPISNIK 9. REDNE SEJE IO MNZM, 
 

ki je bila v sredo, 10. maja 2023, ob 18.30, v sejni sobi atletskega stadiona Poljane, Engelsova ulica 6  v 

Mariboru. 

 

Prisotni: Dejan Germič, Mitja Korošec, Uroš Kelbič, Dejan Ramšak, Dejan Kramberger, Boštjan Damiš, 

Marko Ozim, Boštjan Kamenšek (ZNTM) in Silvo Borošak (MDNS Maribor).   
Odsotni: Robert Črnčec, Martin Potočnik in Robert Meznarič 

Predsednik MNZ Maribor, Dejan Germič, je pozdravil vse prisotne in predlagal v sprejem naslednji dnevni 

red: 

1. Sprejem dnevnega reda in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Potrditev zapisnika 8. redne seje IO MNZM z 29. 11. 2022. 

3. Potrditev zapisnika 6. korespondenčne seje IO MNZM, 13. – 15. 3. 2023. 

4. Potrditev zapisnika 7. korespondenčne seje IO MNZM, 17. – 19. 4. 2023. 

5. Zapisnik 3. seje NO MNZM, 8.3.2023. 

6. Finančno poročilo MNZM z računovodskimi izkazi oz. bilancami MNZ Maribor za leto 2022. 

7. Predlog finančnega načrta za leto 2023. 

8. Poročilo o delu MNZM za leto 2022. 

9. Predlog programa dela MNZM za leto 2023. 

10. Sklic Skupščine MNZ Maribor in predlog dnevnega reda. 

11. Razno: 

- Razdelitev ADIDAS opreme (IO, trenerji RC, klubi) in vrednostnih bonov Golgeter (klubi). 

- Erasmus+ projekt »Grassroots football clubs and corporate social responsibility«.  

Od dvanajst (12) članov IO je bilo prisotnih devet (9) članov, kar pomeni, da je bila seja sklepčna. 

K točki 1 
 

 

SKLEP št. 153: 
 

IO soglasno potrdi predlagani dnevni red 9. redne seje IO MNZM. 

 

K točki 2 
 

SKLEP št. 154: IO soglasno potrdi zapisnik 8. redne seje IO MNZM z 29. 11. 2022. 

 

K točki 3 
 

SKLEP št. 155: IO soglasno potrdi zapisnik 6. korespondenčne seje IO MNZM, 13. – 15. 3. 2023. 
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K točki 4 
 

 

SKLEP št. 156: IO soglasno potrdi zapisnik 7. korespondenčne seje IO MNZM, 17. – 19. 4. 2023. 

 
 

K točki 5 
 

 

SEZNANITVENI   

SKLEP št. 157: 
IO se seznani z zapisnikom 3. seje NO MNZM z 8. 3. 2023. 

  

K točki 6 
 

Predsednik MNZM, Dejan Germič, je predstavil finančno poročilo MNZM v povezavi z računovodskimi 

izkazi in bilancami MNZM in sicer za leto 2022. Po razpravi je bil sprejet: 
 

SKLEP št. 158: IO soglasno potrdi Finančno poročilo MNZM za leto 2022. 

 

K točki 7 

 

Predsednik MNZM, Dejan Germič, je predstavil predlog finančnega načrta MNZM za leto 2023. Po razpravi 

je bil sprejet: 
 

SKLEP št. 159: IO soglasno potrdi Predlog finančnega načrta za leto 2023.  

 

K točki 8 
 

Predsednik MNZM, Dejan Germič, je predstavil poročilo o delu MNZM za leto 2022. Po razpravi je bil 

sprejet: 
 

SKLEP št. 160: IO soglasno potrdi Poročilo o delu MNZM za leto 2022. 

 

K točki 9 
 

Predsednik MNZM, Dejan Germič, je predstavil predlog programa dela MNZM za leto 2023. Po razpravi je 

bil sprejet: 

 

SKLEP št. 161: IO soglasno potrdi Predlog programa dela MNZM za leto 2023. 

 

K točki 10 
 

SKLEP št. 162: IO predlaga sklic redne Skupščine MNZM v torek, 13. 6. 2023, ob 18.00 uri v prostorih 

Mestne četrti Pobrežje (Kosovelova ulica 11, 2000 Maribor) z naslednjim dnevnim 

redom: 

1. Otvoritev, pozdrav gostom in izvolitev organov Skupščine MNZM: 
- Delovnega predsedstva (predsednika in dveh članov). 
- Zapisnikarja in dveh overiteljev zapisnika. 
- Verifikacijske komisije. 
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2. Poročilo verifikacijske komisije. 
3. Sprejem dnevnega reda Skupščine MNZM. 
4. Potrditev zapisnika redne Skupščine MNZM z 20. 6. 2022. 
5. Poročilo o delu MNZM za leto 2022. 
6. Finančno poročilo MNZM za leto 2022. 
7. Poročilo Nadzornega odbora MNZM za leto 2022. 
8. Razprava po poročilih. 
9. Pobude za izredne omilitve kazni. 
10. Program dela MNZM za leto 2023. 
11. Finančni načrt MNZM za leto 2023. 
12. Pravilnik o članarinah MNZ Maribor. 
13. Pravilnik o višini kotizacij za nastopanje v tekmovanjih MNZ Maribor. 
14. Podelitev priznanj. 

 
K točki 11 

 

Predsednik je vse prisotne seznanil, da: 

-  je bila v februarju in marcu med člane IO, NO in trenerje RC razdeljena dogovorjena športna 

oprema opremljevalca Adidas, ki se jo je nabavilo pri podjetju GOL d.o.o. (Golgeter); 

- so bili s strani podjetja GOL d.o.o. in MNZM v začetku leta med klube razdeljeni vrednostni boni 

v skladu s sprejetim vrednotenjem in pogodbo o poslovnem sodelovanju.  

 

Člani IO so bili s strani predsednika MNZM seznanjeni, da je finančne obveznosti za snemanje                                 

3. SNL – Vzhod z letom 2023 v celoti prevzela NZS. 

 

S strani predsednika MNZM se je na kratko predstavil Erasmus+ projekt, v katerega je MNZM vključena 

kot partner in okviren plan aktivnosti, ki se bodo v sklopu projekta izvedle v letu 2023 in 2024. 

 

Vse prisotne se je seznanilo, da smo prejeli vabilo k aktivnemu sodelovanju na nogometnem turnirju, ki se 

bo v torek, 20. 6. 2023, v sklopu svetovnega dneva beguncev izpeljal na nogometnih igriščih NK Tabor 

Maribor. Na slednjem dogodku bi, v sklopu nogometnega turnirja, sodelovali z lastno ekipo. Predsednik 

izpostavi, da si želi, da bi ekipo sestavljali člani IO, NO, organov in komisij MNZM, zato vse skupaj pozove, 

da si poskusijo za ta dan urediti obveznosti na način, da se bodo v popoldanskem času lahko udeležili 

omenjenega dogodka. 

 

Predsednik MNZM je skupaj s prisotnimi člani IO pregledal okviren časovni plan za podeljevanje pokalov 

in medalj v posameznih ligah. Izdelal se je okviren načrt podeljevalcev. Za odprte zadeve se bodo 

podeljevalci določili na podlagi sprotnih pogovorov, ko bodo zadeve v posamezni ligi bolj jasne. 

 

Kelbič je postavil vprašanje glede možnosti igranja leto dni starejših igralcev v mladinski ligi. Glede na to, 

da se ta možnost na nivoju NZS vpeljuje z naslednjim tekmovalnim letom ga zanima ali bo slednje mogoče 

tudi na nivoju MNZM in kako bo slednje izgledalo v praksi in sicer predvsem glede števila starejših igralcev, 

ki so lahko vpisani v zapisnik o tekmi. Predsednik pove, da se bo o zadevi pozanimal. V kolikor pa se izkaže, 

da jo moramo za nivo MNZM dodatno sprejeti, jo bomo glede na smiselnost na junijski seji tudi ustrezno 

vnesli v Tekmovalne  propozicije MNZM. 

 

Kamenšek vse prisotne seznani, da se je s strani Inštruktorske službe MNZM izpeljal sestanek za klubske 

trenerje od kategorije U7 do U13. Na slednjem so se predvsem izpostavile novosti pravil znotraj 
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posamezne kategorije. Izpostavi, da je bil s tem narejen eden izmed prvih korakov, ki pa je nek začetek v 

pravo smer. Tudi na terenu, kjer so bili nato prisotni, je zadeva dobro sprejeta, a obenem se ugotavlja, da 

je v praksi še veliko težav, ki se jih bo potrebno načrtno lotit in počasi odpravljat. Zaradi tega izpostavi tudi, 

da se mu zdi zelo pomemben vidik vpeljave subjekta inštruktorjev-kontrolorjev na mlajših kategorijah, saj 

bodo lahko slednji s svojo prisotnostjo na terenu močno pripomogli, da se bo začelo področje dela in 

samega tekmovanja v najmlajših kategorijah ustrezno urejat. V povezavi z vsem tem je predlagal, da se 

klube še dodatno seznani o nadaljnjem izvajanju takih seminarjih in o kontrolah, ki se bodo izvajale na 

terenu, kakor tudi o povezanosti z deljenjem sponzorskih sredstev na podlagi sodelovanja klubov v teh 

zadevah.   Predsednik pove, da se bo v kratkem za klube izvedle predstavitve določenih pravilnikov in da 

se bo na slednjih izpostavila tudi ta zadeva. Kamenšek je obenem pozval sodniško organizacijo, da za 

neprimerno vedenje ustrezno kaznujejo tudi sodnike, saj je na terenu velik problem, ko je trener za 

neprimerno vedenje kaznovan, sodnik pa ne oz. da je potrebno tudi te zadeve ustrezno skomunicirat, saj 

se v nasprotnem primeru na terenu še dodatno vnaša nemir in slaba volja med vsemi deležniki. Borošak 

pove, da se s predlogom strinja. Za konec je Kamenšek še iznesel, da bi se bilo potrebno v bližnji prihodnosti  

dotakniti tudi strategije s področja strokovno organizacijskega načina dela s klubi. 

 
 

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.35. 

 
 

Predsednik MNZM 

 Dejan Germič 

  
 


